
Meland kommune

Møteprotokoll
for

Kommunestyret

Møtedato: 20.06.2018
Møtestad: Kommunestyresalen
Møtetid: 15.00 - 18.25

Møtet vart styrt av ordførar Øyvind H. Oddekalv.

Medlemmene var innkalla i skriv dat. 13.06.18 og møtet var kunngjort i pressa 09.05.18.

Ved opprop var 27 medlemmer til stades, møtande varafolk medrekna.

Av 27 medlemmer var 27 til stades ved handsaming av sakene 33 – 50.

I starten av møtet underheldt 5 elevar frå Me land kulturskule med piano, sang og cajun.

Kommunestyret starta med spørjetime.

Utdeling av kulturstipend og idrettstipend vert utsett til kommunestyremøte 12.09.18.

Fredrik Seliussen, H og Sølvi Knudsen, SP vart erklært inhabile i sak 38.
Steinar Ersta d og Leiv Jan Fosse møtte i sak 38.

Øystein Blom kom kl. 17.55. Marthe Aadland var til stades til kl. 17.55.

Kommunestyret had de pause frå kl. 16.00 . 16.05 og frå kl. 17.15 - 17.30
Det vart halde gruppemøte frå kl. 16.25 - 16 .35 og frå kl. 18.15 - 18.20 .

Møtedeltakarar Parti Rolle
Øyvind H. Oddekalv AP Ordførar
Nils Marton Aadland H Varaordførar
Anne Grete Eide AP Medlem
Erling Rønnestad KRF Medlem
Kjersti Vikebø Nesse AP Medlem
Tom Inge Karlsen AP Medlem
Åse Nina Sudmann AP Medlem
Øystein Berland Blom H Medlem
Mabel Johansen H Medlem
Thomas H. Wallem H Medlem
Fredrik Seliussen H Medlem
Øyvind Bratshaug FrP Medlem
Henriette Fennelly FrP Medlem
Ørjan Evald Kristiansen Uavh Medlem
Sølvi Norunn Knudsen SP Medlem
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Marit Samnøy Jøssang KRF Medlem 

Stian Lavik KRF Medlem 

Silje Ingelin Sæterstøl V Medlem 

Morten Klementsen BF Medlem 

Astrid Anne Fjeldstad SP Medlem 

Åshild Aamli MDG Medlem 

Torunn Skurtveit MDG Medlem 

Are Nygård AP Varamedlem 

Øystein Vikebø AP Varamedlem 

Marthe Aadland H Varamedlem 

Steinar Erstad H Varamedlem 

Tor Oscar Maaseide FrP Varamedlem 

Bente Oliversen Sagstad SP Varamedlem 

Leiv Jan Fosse SP Varamedlem 

Nina Åsebø Olsvoll Uavh Varamedlem 

  

Forfall meldt frå følgjande medl. Parti 

Asbjørn Larsen AP 

Beate Seveline Eknes Uavh 

Rune Lekven Skår SP 

Sigmund Larsen FrP 

Tormod Skurtveit AP 

 

 
Desse møtte frå administrasjonen: Rådmann Martin W. Kulild, personal- og organisasjonssjef 
Kari Anne Iversen, sektorsjef teknisk Anny Bastesen og økonomisjef Per Inge Olsen. 
 
 
Protokollførar: Randi Hilland 
 
 

21. juni 2018 
 
 
 

Øyvind H. Oddekalv 
ordførar 

 
 
 
Randi Hilland                                                                                                            Nils Marton Aadland 
konsulent                                                                                                                           varaordførar 
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Sakliste 
Saknr Tittel 
        

33/2018 Godkjenning av innkalling og sakliste 

34/2018 Godkjenning av møteprotokoll 

35/2018 Referatsaker 

36/2018 Orientering om status Alver kommune 

37/2018 Rekneskap og årsmelding 2017 

38/2018 Økonomisk rapportering april 2018 med budsjettendring 

39/2018 Økonomiplan 2019-2022 

40/2018 Utvida leigetider Meland Aktiv, gymnastikklokale Sagstad skule. Budsjettmessige 

konsekvensar. 

41/2018 Overdraging av kommunal eigedom - Nordgardsløa 

42/2018 Sal av kommunal eigedom - Flatøy skule 

43/2018 Etablering av Nordhordland brann og redning 

44/2018 Avvikling av Sambandet Vest AS 

45/2018 Rammeplan for Meland kulturskule 

46/2018 Leige til eige - pilotprosjekt 

47/2018 Konseptstudie - utviding av IKT-samarbeidet 

48/2018 Pizzabakeren Meland - Søknad om serveringsløyve frå serveringsvogn 

49/2018 Handtering overvatn Holtermandsvegen 

50/2018 Kartlegging/vurdering av vegstrekning kortare enn 2/4 KM - brukt til skuleveg. FV564 

Flatøyvegen – Rosslandsvegen - Bustølvegen - til Sagstad skule 
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33/2018: Godkjenning av innkalling og sakliste 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Innkalling og sakliste vert godkjent. 

 
20.06.2018 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 33/2018 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Innkalling og sakliste vert godkjent. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

34/2018: Godkjenning av møteprotokoll 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Møteprotokoll frå møte 02.05.18 vert godkjent. 

 
20.06.2018 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 34/2018 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Møteprotokoll frå møte 02.05.2018 vert godkjent. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

35/2018: Referatsaker 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Meldingane vert tekne til orientering. 

 
20.06.2018 KOMMUNESTYRET 
 
Ørjan Kristiansen, Uavh refererte skriv nr. 2. 
Ordførar orienterte om skrivet som er eit referat frå møte med forsvarsministeren 15.03.18. 
 
Revidert overordna framdriftsplan Nordhordlandspakken frå Statens vegvesen vart delt ut i møtet. 
Ordførar orienterte: 
Utfordring med planarbeid gjer at prosjekta i Meland vert utsett ca 1 år i forhold til plan som vart 
presentert i mars 2018. 
Bomstasjonar vert og utsett - tidlegast på plass hausten 2019. 
 
Vil invitere prosjektleiar i Nordhordlandspakken til møtet i formannskapet i august. 
 
 
KS - 35/2018 SAMRØYSTES VEDTAK: 
 
Meldingane vert tekne til orientering. 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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36/2018: Orientering om status Alver kommune 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Orienteringane vert tekne til vitande. 

 
20.06.2018 KOMMUNESTYRET 
Orførar orienterte frå siste møte i Fellesnemnda. 
 

·  Referansegruppa - identitet, symbol og felles kultur skal legge fram forslag på 
kommunevåpen til møtet i Fellesnemnda 3. september 

·  12 tenesteområdeleiarar er på plass 
·  Usikkerheit knytt til ressursbruk IKT 
·  Elektronisk pasientjournal ut på anbod 
·  Til hausten vert prosess for val av revisjonsordning sett i gang. 

 
KS - 36/2018 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Orienteringane vert tekne til vitande. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

37/2018: Rekneskap og årsmelding 2017 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Kommunestyret godkjenner rekneskapen for Meland kommune for 2017 i samsvar med revisor si 
melding, med eit rekneskapsmessig resultat kr 0,- etter disponeringar. 

 
13.06.2018 FORMANNSKAPET 
Økonomisjef Per Inge Olsen oreinterte. 
 
FS - 55/2018 SAMRØYSTES FRAMLEGG TIL VEDTAK: 
Kommunestyret godkjenner rekneskapen for Meland kommune for 2017 i samsvar med revisor si 
melding, med eit rekneskapsmessig resultat kr 0,- etter disponeringar. 

 
20.06.2018 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 37/2018 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Kommunestyret godkjenner rekneskapen for Meland kommune for 2017 i samsvar med revisor si 
melding, med eit rekneskapsmessig resultat kr 0,- etter disponeringar. 

 
 
 
 
 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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38/2018: Økonomisk rapportering april 2018 med budsjettendring 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
1.  Reduksjon i inntekter på finansområdet med totalt kr 500.000,-. 
2.  Bruk av disposisjonsfond vert budsjettert med kr 500.000,- 
3.  Auke i nytt prosjekt “Digital Transformasjon skulane” og prosjekt K00677 –  

samla kr 350.000,-. 
4.  Reduksjon prosjekt K00262, K00356, K00601, K00676, K00691, K00796 –  

samla kr 40.575.000,-. 
5.  Reduksjon i mva-refusjon kr 1.895.000,- 
6.  Reduksjon i bruk av lån kr 38.330.000,- 

 
 

 
13.06.2018 FORMANNSKAPET 
 
Økonomisjef Per Inge Olsen orienterte. 
 
Tilleggsframlegg frå SP, H og KrF: 
Ein vil sjå på ei eventuell løyving til dei private barnehagane fram mot kommunestyremøtet 20.06.18. 
 
 
Avrøysting: 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 
Tilleggsframlegget frå Sp, H, KrF fekk 6 røyster for, (2 AP, SP, H, KrF, V), 1 røyst mot, (FrP), og er 
såleis vedteke. 
 
 
FS - 56/2018 FRAMLEGG TIL VEDTAK: 

1.  Reduksjon i inntekter på finansområdet med totalt kr 500.000,-. 
2.  Bruk av disposisjonsfond vert budsjettert med kr 500.000,- 
3.  Auke i nytt prosjekt “Digital Transformasjon skulane” og prosjekt K00677 –  

samla kr 350.000,-. 
4.  Reduksjon prosjekt K00262, K00356, K00601, K00676, K00691, K00796 –  

samla kr 40.575.000,-. 
5.  Reduksjon i mva-refusjon kr 1.895.000,- 
6.  Reduksjon i bruk av lån kr 38.330.000,- 

 
Ein vil sjå på ei eventuell løyving til dei private barnehagane fram mot kommunestyremøtet 20.06.18. 
 

 
20.06.2018 KOMMUNESTYRET 
 
 
Fredrik Seliussen, H hadde varsla at han ville ha sin habilitet vurdert med bakgrunn i at han er eigar 
av Drømmehagen barnehage og har skrive under på brev frå 3 private barnehagar sendt til 
kommunen. 
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Sølvi Knudsen, SP varsla at ho ville ha sin habilitet vurdert då sonen sit i styret, men er ikkje eigar. 
 
Fredrik Seliussen og Sølvi Knudsen gjekk frå ved handsaming av habilitetsspørsmålet. 
Steinar Erstad og Leiv Jan Fosse tok sete. 
 
Åshild Aamlim MDG varsla at ho ville ha sin habilitet vurdert med bakgrunn i at svigermor til hennar 
son er styrar i ein privat barnehage. 
 
Åshild Aamli gjekk frå ved handsaming av habilitetsspørsmålet.  
 
Avrøysting: 
Med tilvisning til forvaltningsloven § 6 e, pkt. 2 vart Fredrik Seliussen og Sølvi Knudsen samrøystes 
erklært inhabile. 
Med tilvisning til forvaltningsloven § 6 e, pkt. 2 vart Åshild Aamli samrøystes erklært habil. 
 
Steinar Erstad og Leiv Jan Fosse tok del i handsaming av saka. 
Åshild Aamli tok sete vedhandsaming av saka. 
 
Rådmann Martin W. Kulild hadde ei innleiing til sak 38 og 39 samla. 
 
 
Tilleggsframlegg frå Høgre, FrP, SP og KrF: 
Auka tilskot til private barnehagar 2018, 3 mill.kr 
Inndekning: 
Disposisjonsfond 3 mill.kr. 
 
 
Avrøysting: 
Formannskapet sitt framlegg til vedtak i 6 punkt vart samrøystes vedteke. 
Tilleggsframlegg frå Høgre, FrP, Sp og KrF vart samrøystes vedteke. 
 
 
KS - 38/2018 SAMRØYSTES VEDTAK: 

1.  Reduksjon i inntekter på finansområdet med totalt kr 500.000,-. 
2.  Bruk av disposisjonsfond vert budsjettert med kr 500.000,- 
3.  Auke i nytt prosjekt “Digital Transformasjon skulane” og prosjekt K00677 –  

samla kr 350.000,-. 
4.  Reduksjon prosjekt K00262, K00356, K00601, K00676, K00691, K00796 –  

samla kr 40.575.000,-. 
5.  Reduksjon i mva-refusjon kr 1.895.000,- 
6.  Reduksjon i bruk av lån kr 38.330.000,- 
7. Auka tilskot til private barnehagar 2018, 3 mill.kr 

Inndekning: 
Disposisjonsfond 3 mill.kr. 

 
 
 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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39/2018: Økonomiplan 2019-2022 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
1. Investeringsbudsjettet for 2019 blir vedteke i samsvar med oppsettet i eigen tabell. 

Rådmannen skal justere investeringsbudsjettet for 2019 i samsvar med forventa framdrift 
på prosjekta som pågår i 2018 når budsjettvedtaket for 2019 fattast av kommunestyret i 
desember 2018.  

2. Økonomiplan for 2019-2022 og rammer for 2019 vert vedteke, jfr. eigen tabell. Det 
endelege budsjettvedtaket for 2019 med korrekt ramme for ordinært rammetilskot og 
rammer for tenesteområda inkludert løns – og prisstigning vert vedteken av 
kommunestyret i desember 2018. 

 
 

 
13.06.2018 FORMANNSKAPET 
 
Rådmannen orienterte. 
 
Øyvind H. Oddekalv, Anne Grete Eide og Silje Sæterstøl la fram følgjande protokolltilførsel: 
Vi vil fram mot kommunestyret 20.06.2018 arbeide for ei løysing der ungdomsskule blir realisert. 
 
Framlegg til vedtak frå Sigmund Larsen FrP: 
Saken taes til orientering. 
 
Avrøysting: 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak fekk 0 røyster for. 
Framlegg til vedtak frå Sigmund Larsen vart samrøystes vedteke. 
 
 
FS - 57/2018 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Saken taes til orientering. 

 
20.06.2018 KOMMUNESTYRET 
 
 
 
Tilleggsframlegg frå Høgre, Frp, SP og KrF: 
Investeringar: 
Ny ungdomsskule 200 mill.kr 
Arbeidskyrkje 70 mill. kr 
 
Verbalpunkt: 
1. Det blir lagt til grunn av gymnastikksal og symjehall skal inn som byggjesteg 2 på ny ungdomsskule. 
Bassenget bør byggjast og drivast i samarbeid med private aktørar. 
 
2. Det blir lagt til grunn at det blir etablert gründersenter og attraktive bustader i/ved dagens 
ungdomsskule. Dette bør gjennomførast i samarbeid med private aktørar. 
 
3. Rådmannen blir beden om å arbeide vidare med å implementere dette fram mot handsaminga av 
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budsjett for 2019. 

Endringsframlegg frå  AP v/Anne Grete Eide: 
 
Investering. 
Kommunestyret tar saka til orientering og ber rådmannen kome tilbake med ein økonomiplan i 
balanse, der ungdomsskule er prioritert. Kyrkja bli utsatt til seinare. 
 
Avrøysting: 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak med tilleggsframlegg frå Høgre, FrP, SP og KrF fekk 19 røyster 
for, (5 H, 3 SP, 3 FrP, 3 KrF, 1 V, 1 MDG, 1 BF, 2 Uavh), 8 røyster mot, og er såleis vedteke. 
Endringsframlegg frå Arbeiderpartiet fekk 8 røyster for, (7 AP, 1 MDG), 19 røyster mot, og fall. 
 
 
 
KS - 39/2018 VEDTAK (MOT 8 RØYSTER): 

1. Investeringsbudsjettet for 2019 blir vedteke i samsvar med oppsettet i eigen tabell. 
Rådmannen skal justere investeringsbudsjettet for 2019 i samsvar med forventa framdrift 
på prosjekta som pågår i 2018 når budsjettvedtaket for 2019 fattast av kommunestyret i 
desember 2018.  

2. Økonomiplan for 2019-2022 og rammer for 2019 vert vedteke, jfr. eigen tabell. Det 
endelege budsjettvedtaket for 2019 med korrekt ramme for ordinært rammetilskot og 
rammer for tenesteområda inkludert løns – og prisstigning vert vedteken av 
kommunestyret i desember 2018. 
 

Investeringar: 
Ny ungdomsskule 200 mill.kr 
Arbeidskyrkje 70 mill. kr 
 
Verbalpunkt: 
1. Det blir lagt til grunn av gymnastikksal og symjehall skal inn som byggjesteg 2 på ny ungdomsskule. 
Bassenget bør byggjast og drivast i samarbeid med private aktørar. 
 
2. Det blir lagt til grunn at det blir etablert gründersenter og attraktive bustader i/ved dagens 
ungdomsskule. Dette bør gjennomførast i samarbeid med private aktørar. 
 
3. Rådmannen blir beden om å arbeide vidare med å implementere dette fram mot handsaminga av 
budsjett for 2019. 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

40/2018: Utvida leigetider Meland Aktiv, gymnastikklokale Sagstad skule. Budsjettmessige 
konsekvensar. 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Kommunestyret tek saka til orientering når det gjeld drifta i 2018. Endeleg avklaring på årleg utvida 
leige av lokale i Meland Aktiv vert å drøfte i økonomiplanen 2019 – 2022. 

 
 



10 
 

 
 
23.05.2018 FORMANNSKAPET 
 
 
FS - 45/2018 SAMRØYSTES FRAMLEGG TIL VEDTAK: 
Kommunestyret tek saka til orientering når det gjeld drifta i 2018. Endeleg avklaring på årleg utvida 
leige av lokale i Meland Aktiv vert å drøfte i økonomiplanen 2019 – 2022. 

 
20.06.2018 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 40/2018 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Kommunestyret tek saka til orientering når det gjeld drifta i 2018. Endeleg avklaring på årleg utvida 
leige av lokale i Meland Aktiv vert å drøfte i økonomiplanen 2019 – 2022. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

41/2018: Overdraging av kommunal eigedom - Nordgardsløa 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Kommunestyret sluttar seg til at Nordgardsløa m/tilhøyrande tomt blir overdratt vederlagsfritt til 
Stiftinga Nordgardsløa, som sikrar at Nordgardsløa m/tilhøyrande tomt blir overdratt vederlagsfritt 
tilbake til Meland kommune dersom Stiftinga Nordgardsløa blir oppløyst. 

 
13.06.2018 FORMANNSKAPET 
 
 
FS - 62/2018 SAMRØYSTES FRAMLEGG TIL VEDTAK: 
Kommunestyret sluttar seg til at Nordgardsløa m/tilhøyrande tomt blir overdratt vederlagsfritt til 
Stiftinga Nordgardsløa, som sikrar at Nordgardsløa m/tilhøyrande tomt blir overdratt vederlagsfritt 
tilbake til Meland kommune dersom Stiftinga Nordgardsløa blir oppløyst. 

 
20.06.2018 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 41/2018 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Kommunestyret sluttar seg til at Nordgardsløa m/tilhøyrande tomt blir overdratt vederlagsfritt til 
Stiftinga Nordgardsløa, som sikrar at Nordgardsløa m/tilhøyrande tomt blir overdratt vederlagsfritt 
tilbake til Meland kommune dersom Stiftinga Nordgardsløa blir oppløyst. 

 
 
 
 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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42/2018: Sal av kommunal eigedom - Flatøy skule 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Kommunestyret sluttar seg til at Flatøy bygdelag får kjøpe Flatøy skule for kr. 40 000,-. Kommunal 
forkjøpsrett skal sikrast. 

 
13.06.2018 FORMANNSKAPET 
 
 
FS - 61/2018 SAMRØYSTES FRAMLEGG TIL VEDTAK: 
Kommunestyret sluttar seg til at Flatøy bygdelag får kjøpe Flatøy skule for kr. 40 000,-. Kommunal 
forkjøpsrett skal sikrast. 

 
20.06.2018 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 42/2018 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Kommunestyret sluttar seg til at Flatøy bygdelag får kjøpe Flatøy skule for kr. 40 000,-. Kommunal 
forkjøpsrett skal sikrast. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

43/2018: Etablering av Nordhordland brann og redning 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
·  Meland kommune godkjenner brannordning og samarbeidsavtale for etablering av 

Nordhordland brann og redning (NHBR). 
·  Kostnadar for deltaking i samarbeidet blir handsama i prosessen med økonomiplan og 

budsjett. 
 

 
13.06.2018 FORMANNSKAPET 
 
 
Sigmund Larsen la fram følgjande protokolltilførsel: 
 
FrP støtter forslaget i saken, men vi ønsker å avslutte samarbeidet med Austrheim. 
 
Avrøysting: 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 
 
FS - 58/2018 SAMRØYSTES FRAMLEGG TIL VEDTAK: 

·  Meland kommune godkjenner brannordning og samarbeidsavtale for etablering av 
Nordhordland brann og redning (NHBR). 

·  Kostnadar for deltaking i samarbeidet blir handsama i prosessen med økonomiplan og 
budsjett. 
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20.06.2018 KOMMUNESTYRET 
 
 
Avrøysting: 
Formannskapet sitt framlegg til vedtak fekk 17 røyster for, (7 AP, 3 SP, 1 FrP, 2 MDG, 1 V, 1 BF, 2 
Uavh), 10 røyster mot, (5 H, 3 KrF, 2 FrP), og er såleis vedteke. 
 
KS - 43/2018 VEDTAK (MOT 10 RØYSTER): 

·  Meland kommune godkjenner brannordning og samarbeidsavtale for etablering av 
Nordhordland brann og redning (NHBR). 

·  Kostnadar for deltaking i samarbeidet blir handsama i prosessen med økonomiplan og 
budsjett 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

44/2018: Avvikling av Sambandet Vest AS 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
1) Meland kommune støtter avvikling av aksjeselskapet Sambandet Vest AS.  

2) Prosjektet Sambandet Vest blir organisert vidare som eit samarbeid mellom kommunane Askøy, 
Austrheim, Lindås, Meland og Radøy. Det blir valt 1 politisk representant frå kvar kommune som 
utgjør styringsgruppa. Denne styringsgruppa kan etablere arbeidsgrupper og referansegrupper etter 
behov. Meland kommune tar administrasjonen av prosjektet vidare. Kostnad vert dekka med 1/5 frå 
kvar av kommunane. For 2018 utgjør det kr 14.000,- per kommune.  

3) Politisk representant til styringsgruppa for Meland kommune er…………….... med vara……………….… 

4)Meland kommune tek på seg å administrere samarbeidet.  

  

 
20.06.2018 KOMMUNESTYRET 
 
 
Framlegg frå valnemnda v/Anne Grete Eide: 
 
Pkt 3: 
Representant: Ordførar Øyvind H. Oddekalv 
Vararepresentant: Varaordførar Nils Marton Aadland 
 
Det vart ikkje kravd skriftleg røysting punkt 3. 
 
Det vart røysta over kvart punkt.  
 
 
 



13 
 

 
Avrøysting: 
Punkt 1 vart samrøystes vedteke. 
Punkt 2 fekk 24 røyster for, (7 AP, 5 H, 3 FrP, 3 SP, 3 KrF, 1 V, 1 BF, 1 Uavh), 3 røyster mot, (2 MDG, 
1 Uavh), og er såleis vedteke. 
Punkt 3 - framlegg frå valnemnda fekk 26 røyster for, (7 AP, 5 H, 3 FrP, 3 SP, 3 KrF, 2 MDG, 1 V, 1 
BF, 1 Uavh), 1 røyst mot, (Uavh), og er såleis vedteke. 
Punkt 4 fekk 24 røyster for, (7 AP, 5 H, 3 FrP, 3 SP, 3 KrF, 1 V, 1 BF, 1 Uavh), 3 røyster mot, (2 MDG, 
1 Uavh), og er såleis vedteke. 
 
 
 
KS - 44/2018 VEDTAK: 
1) Meland kommune støtter avvikling av aksjeselskapet Sambandet Vest AS.  

2) Prosjektet Sambandet Vest blir organisert vidare som eit samarbeid mellom kommunane Askøy, 
Austrheim, Lindås, Meland og Radøy. Det blir valt 1 politisk representant frå kvar kommune som 
utgjør styringsgruppa. Denne styringsgruppa kan etablere arbeidsgrupper og referansegrupper etter 
behov. Meland kommune tar administrasjonen av prosjektet vidare. Kostnad vert dekka med 1/5 frå 
kvar av kommunane. For 2018 utgjør det kr 14.000,- per kommune.  

3) Politisk representant til styringsgruppa for Meland kommune er ordførar Øyvind H. Oddekalv med 
vara, varaordførar Nils Marton Aadland. 

4) Meland kommune tek på seg å administrere samarbeidet.  

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

45/2018: Rammeplan for Meland kulturskule 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Kommunestyret godkjenner Rammeplan for Meland kulturskule slik den ligg føre  

 
22.05.2018 UTVAL FOR LEVEKÅR 
Rektor Meland kulturskule Camilla Søderstrøm Tveit orienterte. 
 
ULK - 20/2018 SAMRØYSTES FRAMLEGG TIL VEDTAK: 
Kommunestyret godkjenner Rammeplan for Meland kulturskule slik den ligg føre.  

 
20.06.2018 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 45/2018 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Kommunestyret godkjenner Rammeplan for Meland kulturskule slik den ligg føre. 
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--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

46/2018: Leige til eige - pilotprosjekt 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Kommunestyret vedtar at ordninga «Leige til eige» vert etablert som eit pilotprosjekt der 
kommunen kan investere inntil fire bueingar til føremålet. Piloten vil gje kommunen eit grunnlag til  
vurdera om ordninga «Leige til eige» skal etablerast som permanent ordning i Meland kommune.  
 

 
22.05.2018 UTVAL FOR LEVEKÅR 
 
Leiar NAV Arngunna Haga orienterte. 
 
ULK - 16/2018 SAMRØYSTES FRAMLEGG TIL VEDTAK: 
Kommunestyret vedtar at ordninga «Leige til eige» vert etablert som eit pilotprosjekt der kommunen 
kan investere inntil fire bueingar til føremålet. Piloten vil gje kommunen eit grunnlag til  vurdera om 
ordninga «Leige til eige» skal etablerast som permanent ordning i Meland kommune.  
 

 

 
20.06.2018 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 46/2018 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Kommunestyret vedtar at ordninga «Leige til eige» vert etablert som eit pilotprosjekt der kommunen 
kan investere inntil fire bueingar til føremålet. Piloten vil gje kommunen eit grunnlag til  vurdera om 
ordninga «Leige til eige» skal etablerast som permanent ordning i Meland kommune.  
 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

47/2018: Konseptstudie - utviding av IKT-samarbeidet 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Arbeidet med å få til ei utviding av IKT Nordhordland med fleire kommunar bør starte så raskt som 
mogleg. Meland kommune er positiv til at hovudprosjektet som skal koma med konkrete forslag til 
utviding vert starta opp.  

Dersom Gulen er klar for å gå inn i samarbeidet før hovudprosjektet er ferdigstilt, så er Meland 
kommune positiv til det.  
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23.05.2018 FORMANNSKAPET 
 
Avrøysting: 
Framlegg til vedtak fekk 6 røyster for (2 AP, 1 H, 1 SP, 1 KrF, 1 V), 1 røyst mot, (FrP), og er såleis 
vedteke. 
 
FS - 46/2018 FRAMLEGG TIL VEDTAK (MOT 1 RØYST): 
Arbeidet med å få til ei utviding av IKT Nordhordland med fleire kommunar bør starte så raskt som 
mogleg. Meland kommune er positiv til at hovudprosjektet som skal koma med konkrete forslag til 
utviding vert starta opp.  

Dersom Gulen er klar for å gå inn i samarbeidet før hovudprosjektet er ferdigstilt, så er Meland 
kommune positiv til det.  

 

 
20.06.2018 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 47/2018 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Arbeidet med å få til ei utviding av IKT Nordhordland med fleire kommunar bør starte så raskt som 
mogleg. Meland kommune er positiv til at hovudprosjektet som skal koma med konkrete forslag til 
utviding vert starta opp.  

Dersom Gulen er klar for å gå inn i samarbeidet før hovudprosjektet er ferdigstilt, så er Meland 
kommune positiv til det.  

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

48/2018: Pizzabakeren Meland - Søknad om serveringsløyve frå serveringsvogn 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Kommunestyret godkjenner at Moldekleivmarka 21 AS, Org. nr 916 268 572 får serveringsløyve for 
serveringsvogn, merka Pizzabakeren. 
 
Kommunestyret godkjenner at plassering av serveringsvogna gjeld for heile Meland kommune. 
Dette har som vilkår at det til ei kvar tid ligg føre avtale og godkjenning frå grunneigar der 
serveringsvogna er plassert, samt at plassering av vogn ikkje er i konflikt med føringar frå politi og 
trafikketat. 
 
Løyvehavar pliktar å melde frå til Meland kommune om endringar ved serveringsstaden jfr. 
Serveringslova § 14. 
 
Kommunestyret godkjenner Bente Steine Lindvik f. 14.01.1969 som dagleg leiar. 
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20.06.2018 KOMMUNESTYRET 
 
 
KS - 48/2018 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Kommunestyret godkjenner at Moldekleivmarka 21 AS, Org. nr 916 268 572 får serveringsløyve for 
serveringsvogn, merka Pizzabakeren. 
Kommunestyret godkjenner at plassering av serveringsvogna gjeld for heile Meland kommune. 
Dette har som vilkår at det til ei kvar tid ligg føre avtale og godkjenning frå grunneigar der 
serveringsvogna er plassert, samt at plassering av vogn ikkje er i konflikt med føringar frå politi og 
trafikketat. 
Løyvehavar pliktar å melde frå til Meland kommune om endringar ved serveringsstaden jfr. 
Serveringslova § 14. 
Kommunestyret godkjenner Bente Steine Lindvik f. 14.01.1969 som dagleg leiar. 
 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

49/2018: Handtering overvatn Holtermandsvegen 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
Kommunestyret godkjenner at det vert oppretta eit eige prosjekt «Handtering overvatn 
Holtermandsvegen» med ei ramme på 2,5 millionar kronar eks mva, finansiert over 
investeringsbudsjettet for avlaupsanlegg. 

 
 

 
13.06.2018 FORMANNSKAPET 
 
 
FS - 63/2018 SAMRØYSTES FRAMLEGG TIL VEDTAK: 
Kommunestyret godkjenner at det vert oppretta eit eige prosjekt «Handtering overvatn 
Holtermandsvegen» med ei ramme på 2,5 millionar kronar eks mva, finansiert over 
investeringsbudsjettet for avlaupsanlegg. 

 
20.06.2018 KOMMUNESTYRET 
 
 
Tilleggsframlegg frå Meland KrF v/Stian Lavik: 
Dersom tiltaket fører til utilsikta negative konsekvensar for områda lenger nede, skal 
administrasjonen koma attende med sak til politisk handsaming. 

Avrøysting: 
Formannskapet sitt framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 
Tilleggsframlegget frå KrF vart samrøystes vedteke. 
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KS - 49/2018 SAMRØYSTES VEDTAK: 
Kommunestyret godkjenner at det vert oppretta eit eige prosjekt «Handtering overvatn 
Holtermandsvegen» med ei ramme på 2,5 millionar kronar eks mva, finansiert over 
investeringsbudsjettet for avlaupsanlegg. 
 
Dersom tiltaket fører til utilsikta negative konsekvensar for områda lenger nede, skal 
administrasjonen koma attende med sak til politisk handsaming. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

50/2018: Kartlegging/vurdering av vegstrekning kortare enn 2/4 KM - brukt til skuleveg. 
FV564 Flatøyvegen – Rosslandsvegen - Bustølvegen - til Sagstad skule 
 

Rådmannen sitt framlegg: 
På vegstrekninga - FV564 Flatøyvegen – Rosslandsvegen - Bustølvegen - til Sagstad skule, vil elevar 
på 2.-3. trinn ha rett til skyss grunna særleg farleg eller vanskeleg veg (heile året). Elevar frå 4.-7. 
trinn vil ikkje ha rett til skyss grunna særleg farleg eller vanskeleg veg. Endringane vil gjelde frå 
skuleåret 2018-2019. 

 
22.05.2018 UTVAL FOR LEVEKÅR 
 
Skulefagleg rådgjevar Reidun E. Johannessen orienterte. 
 
Redaksjonell endring: 
Kommunestyret godkjenner følgjande: På vegstrekninga  
 
Avrøysting: 
Framlegg til vedtak fekk 3 røyster mot, (2 H, 1 KrF), 3 røyster for, (2 AP, 1 SP), og med leiar si 
dobbeltstemme vart rådmannen sitt framlegg vedteke. 
 
 
ULK - 28/2018 FRAMLEGG TIL VEDTAK (MOT 3 RØYSTER): 
Kommunestyret godkjenner følgjande: På vegstrekninga - FV564 Flatøyvegen – Rosslandsvegen - 
Bustølvegen - til Sagstad skule, vil elevar på 2.-3. trinn ha rett til skyss grunna særleg farleg eller 
vanskeleg veg (heile året). Elevar frå 4.-7. trinn vil ikkje ha rett til skyss grunna særleg farleg eller 
vanskeleg veg. Endringane vil gjelde frå skuleåret 2018-2019. 

 
20.06.2018 KOMMUNESTYRET 
 
 
Tilleggsframlegg frå Ørjan Kristiansen, Uavh: 
Kommunestyret ber Utval for levekår gjennomgå alle vegstrekningar i kommunen med tanke på 
skuleskyss for dei ulike alderstrinn, og gi kommunestyret ei anbefaling på korleis dette bør innrettes 
på sikt. 
 
 
 
 
 



18 
 

Avrøysting: 
Utval for levekår sitt framlegg til vedtak fekk 0 røyster for, og fall. 
Tilleggsframlegg frå Ørjan Kristiansen fekk 2 røyster for, (1 Uavh, 1 BF), 25 røyster mot, (7 AP,  
5 H, 3 FrP, 3 SP, 3 KrF, 2 MDG, 1 V, 1 Uavh), og fall. 
 
 
 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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